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Zápis zo zasadnutia č.6/2024 

Výboru sekcie diaľkového plávania SPF 

konaného dňa 18.6.2024 formou online cez platformu Teams, preloženého z 11.6.2024 pre 

pracovné povinnosti, začiatok o 20:00 hod.  
 

Prítomní členovia VSDP: p.Vachan,p. Dubčáková, p. Laho, p. Peciar, p. Hamadejová od 20.10h 

Pozvaný  : prezident SPF Ivan Šulek   - prítomný 

 

1. Otvorenie 

 

P.Dubčáková privítala všetkých pozvaných prítomných účastníkov zasadnutia. 

Konštatovala, že na začiatku zasadnutia VSDP sú prítomní 4 členovia VSDP a je teda uznášania 

schopný. 

 

 

2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF 
1. Otvorenie 

2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF 

3. Kontrola úloh VSDP SPF 

4. ME Belehrad 2024 - zhodnotenie  

5. ŠTD pre rok 2024 

6. Iné  

 

Uznesenie SPF/2024/VSDP/Z6/U1 
Výbor sekcie diaľkového plávania schvaľuje program zasadnutia VSDP vo vyššie  uvedenom 

znení: 

Hlasovanie: Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 
 

3. Kontrola úloh VSDP  SPF 
p. Dubčáková informovala, že: 

 

-  všetky uznesenia VSDP predložené Rade od posledného zasadnutia  boli schválené Radou SPF 

   /zabezpečenie časomiery pre SPDP 2024, Nominácia na EP v DP Piombino, Nominácia na ME v DP 

Belehrad, Sústredenie RD a UTM v DP v Španielsku pred ME a MEJ, Nominácia MEJ  v DP Viedeň, 

Kemp diaľkoplavcov Piešťany 2024/ 

Správy z podujatí budú zverejnené na webe SPF. 

 

- s blížiacimi sa kolami SPDP na otvorenej vode bude nutné v spolupráci so sekretariátom SPF 

pripraviť zmluvy pre technických usporiadateľov, zmluvu pre Bianku Grznárovú , ktorá bude 

v jednotlivých kolách ako asistent pre DP na základe dohody a uznesenia z predchádzajúcich zápisov.  

 

- je nutné zverejniť propozície 2.kola SPDP 2024 na základe ozrejmenia miesta konania – Bukovec , 

napriek tomu , že žiadosti SPF o odpustenie prenájmu za plochu bohužiaľ nebolo vyhovené. 
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- je nutné pripraviť rozhodcovský zbor pre toto podujatie , o prípravu zo strany SPF bude požiadaná B. 

Grznárová 

 

- plánované Školenie rozhodcov v DP bolo pre málo záujemcov zrušené 

 

- P. prezident opakovane požiadal o stanovisko k prenájmu plôch na kolá na otvorenej vode za 

O eur – z Bratislavy odpoveď ešte nieje k dispozícii. 

 

 

- aktuálne na ME v DP Belehrad je členkou rozhodcovského zboru Katarína Šprláková – Zmorová , 

nominovaná EA , prvýkrát v histórii SPF DP rozhodca na takomto podujatí.  Úhrada nákladov z 

vlastných zdrojov p. Šprlákovej. 

 

- konalo sa oceňovanie športovcov za rok 2023 – deň pred MSR na 50m bazéne v Šamoríne . Za DP 

účastní všetci športovci. Povolený bol obmedzený počet prítomných ľudí  - športovec + 1 osoba. 

Mediálny výstup spracovaný p. Pavelkom , p. Vaňom a p. Gajdošom bol hodnotný. O to viac , že 

účasť aj blízkych osôb športovcov bola limitovaná. 

Do budúcna , je vhodné vrátiť sa k oceňovaniu športovcov hneď v úvode roka a v priestoroch, ktoré 

umožnia účasť športovca + tréner a ďalších 2 osôb / na športovca. Je to pre športovca významný 

okamih, SPF je organizácia pre športovcov. Z pohľadu člena Rady rozumiem, prečo sa toto podujatie 

konalo na danom mieste a aj časový úsek , za ktorý sa všetko muselo stihnúť. Do pozornosti však 

dávam, že za uplynulé roky sa konalo niekoľko konferencii s nemalými finančnými nákladmi. Boli 

situácie , že delegáti klubov samotnú konferenciu odignorovali – plytvali tak s finančnými 

prostriedkami SPF. Preplácali sa náklady delegátom , ktorí odišli počas konania konferencie a tým 

ohrozili , či znemožnili jej ďalšie pokračovanie, teda tiež sa plytvalo s finančnými prostriedkami. Toto 

voči športovcom nieje v poriadku. V prvom rade športovci sú základným elementom SPF , oni svojimi 

výkonmi participujú na štátnej finančnej dotácii pre SPF, zaslúžia si , aby oceňovanie ich práce malo 

svoj honor a aby bola umožnená prítomnosť najbližších , ktorí sú v nemalej miere zázemím športovca.  

 

- VSDP bol 29.5.2024 pánom prezidentom preposlaný mail, doručený jemu od súťažného riaditeľa 

SPF s informáciou , že na EP v DP a 7.kolo SPDP 2023 , ktoré sa konali v 8/2023 !!! došlo pre zlé 

poveternostné podmienky k poškodeniu stanov zapožičaných od Slov.triatlonovej akadémie a je od 

SPF požadovaná kompenzácia  v sume 910eur a zároveň je nám od STA ponúknutý ďalší materiál 

k odkúpeniu , ktorý by pre SPF bol prospešný spolu s polámanými stanmi v sume 1200eur. 

P. Košťál v maili informoval, že niektorý materiál v sklade SPF určený pre DP je poškodený a je nutné 

zakúpiť pre opravu komponenty v sume 150eur.  

VSDP  sa zhodol a v odpovedi  p.prezidenta SPF a v kópii aj p. Košťála informoval, že sumu 150eur 

za opravu je možné uhradiť z financií diaľkového plávania , avšak na ostatné požadované výdavky t.č. 

v schválenom rozpočte  SPF pre rok 2024 nieje žiadna rezerva , keďže pri zostavovaní rozpočtu , toto 

p. Košťál neinformoval. VSDP ďalej uviedol , že ponúknutý materiál z triatlonovej únie môže byť pre 

SPF prospešný , avšak musí sa nájsť iný finančný zdoj ako z DP na tento nákup pre tento čas. 

P. prezident prisľúbil sa spojiť so zástupcom STA a toto skonzultovať, bude nás informovať. 

 

P- Dubčáková požiadala súťažného a projektového riaditeľa SPF p.Košťála o vypracovanie 

manuálu k zabezpečeniu súťaží v diaľkovom plávaní dľa uznesenia SPF/2024/VSDP/Z4/U2 

mailom dňa 3.4.2024. Apelované na to bolo aj opakovane p. prezidentom  - zatiaľ nieje materiál 

k dispozícii. 
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- že 30.5.2024 bol kontrolórovi SPF doručený mail od HKŠ s podnetom na začatie kontrolnej činnosti 

od R. Dinku ohľadne DP .  

 

- od GS p. Lange bol doručený mail s dotazom: 

 

   1. zabezpečenie rozhodcov na MEJ v DP Vieden.  Oficiálne do RZ je cestou EA nominovaná Z. 

Košťálová . Traja rozhodcovia Z. Boldišová , Z. Szaboova a A.Laho boli do širšieho zboru 

nominovaní  rakúskou federáciou. P. Laho sa ospravedlnil, z VSDP  je navrhnutá výmena  za K. 

Šprlákovú. Rozhodcovia sa zhodli, že chcú denne dochádzať do Viedne z BA. Ubytovanie teda nieje 

potrebné zabezpečiť. Cestovné náklady budú hradené SPF z kapitoly 16 diaľkového plávania celkovo 

cca 300eur. Náhrady za stravu budú rozhodcom hradené z vlastných zdrojov DP celkovo v sume cca 

315eur / 78,75eur na osobu 

Uznesenie SPF/2024/VSDP/Z6/U2 

Výbor sekcie diaľkového plávania schvaľuje pre rozhodcov v diaľkovom plávaní Zuzana Košťálová , 

Zuzana Boldišová, Zuzana Szaboova, Katarína Šprláková-Zmorová na MEJ v DP Viedeň 11.7.-

14.7.2024 preplatenie cestovných nákladov z kapitoly 16 diaľkového plávania v celkovej sume cca 

300eur a preplatenie náhrad na stravu z vlastných zdrojov DP v celkovej sume cca 315eur / 78,75,eur 

na osobu / 

Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

Úloha: predložiť uznesenie na schválenie Radou SPF 

Zodpovedný: p. Dubčáková 

 

 

2. zabezpečenie naloženia , odvozu a späť dovozu a vyloženia materiálu, ktorý bude zo SPF 

zapožičaný pre rakúsku plaveckú federáciu. Odpoveďou VSDP bolo , že toto by mala v rámci 

kolegiálnych vzťahov zastrešiť SPF , čaká sa na vyjadrenie - kalkuláciu súťažného 

a projektového riaditeľa SPF p. Košťála. Náklady na toto môžu byť hradené iba za sumy ktorá 

bude rakúskou federáciou SPF poskytnutá za zapožičanie materiálu/ mólo, bóje , stoličky, 

preplávacia brána, ... /  

P. prezident prisľúbil osloviť opakovane p. Košťála za kalkuláciu. 

 

 

p. Vachan informoval: 

-  o nákladoch za účasť na vyššie uvedených  podujatiach - predpokladaný nápočet nebol 

presiahnutý 

-  že v X bionic nebudeme môcť uskutočniť plánované sústredenie 8/2024, keďže neposkytnú 

vopred dohodnuté výhodné ceny . Hľadajú sa dostupné alternatívy. 

 

 

4. ME v DP Belehrad 2024 
P. Vachan informoval o výkonoch našich plavcov na podujatí aj o nutnosti úpravy kritérii pre 

účasť na vrcholných podujatiach , event pre zaradenie do RD v DP v nasledujúcom roku. Toto 

bude predstavené k pripomienkovaniu VSDP aby následne mohlo byť zverejnené na webe SPF , 
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aby podmienky boli jasné ešte počas tejto diaľkoplaveckej sezóny. 

 

 

5. SPDP 2024 - ŠTD 
P. Vachan členom VSDP pred časom v mailovej komunikácii zaslal návrh ŠTD. Po 

pripomienkovaní a doplnení je materiál pripravený k schvaľovaniu. 
Uznesenie SPF/2024/VSDP/Z6/U3 
Výbor sekcie diaľkového plávania schvaľuje Športovo - technické dokumenty SPF pre rok 2024 podľa 

prílohy uznesenia. 
Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

Úloha: schválené uznesenie predložiť Rade SPF 

Zodpovedný: p. Dubčáková 

 

 

6. Iné 
P. Vachan predložil návrh na zaradenie plavca Timur Gajdoš SVK 20940 do reprezentačného 

družstva SR v diaľkovom plávaní k 1.7.2024 na základe splnených kritérii dľa Plánu práce 

RD v DP pre rok 2024. 
 

Uznesenie SPF/2024/VSDP/Z6/U4 

Výbor sekcie diaľkového plávania schvaľuje zaradenie plavca Timur Gajdoš SVK 20940 do 

reprezentačného družstva SR v diaľkovom plávaní k 1.7.2024 na základe splnených kritérii 

dľa Plánu práce RD v DP pre rok 2024. Zoznam reprezentantov SR v diaľkovom plávaní 

k 1.7.2024 je prílohou uznesenia. 
Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

Úloha: schválené uznesenie predložiť Rade SPF 

Zodpovedný: p. Dubčáková 

 

 

P. Vachan ďalej informoval o zabezpečení Kempu diaľkoplavcov v Piešťanoch - 6. Ročník , info 

je už zverejnené na webe SPF. 

 
 

 

  

Záver:p. Dubčáková poďakovala všetkým za pripomienky , názory , podnety 

a spoluprácu.  

Ukončenie zasadania Výboru sekcie diaľkového plávania o 21:55hod.  

 

 


